
 

 

 

 

 

 

 

 

Opvang asielzoekers/vluchtelingen in Heerenveen 

Enige tijd geleden hebben wij een mondelinge vraag gesteld over de opvang van 

asielzoekers/vluchtelingen in Heerenveen. De laatste dagen staat de krant vol met dat de AZC's 

het niet meer aankunnen en uitwijken naar andere locaties. Reden voor de PvdA Heerenveen om 

de volgende vragen te stellen 

 
 

Is het college het met ons eens dat de Nederlandse overheid een bijzondere verplichting heeft 

tegenover mensen en hun familie die met ons hebben samengewerkt in Afghanistan?   

 

Ja 

 

 

Is het college op de hoogte van het feit dat er op dit moment een gebrek is aan opvanglocaties 

voor vluchtelingen? 

 

Ja. 

 

Is er vanuit het COA /landelijke overheid opnieuw contact gezocht met gemeente Heerenveen? 

 

Ja, en er zijn enkele locaties bezocht voor noodopvang.  

 

Zo ja, wat was de inhoud van dit contact? 

 
 
Het COA heeft de beoogde locaties als “niet geschikt” aangemerkt.  

 
 

Heeft de gemeente inmiddels geïnventariseerd welke mogelijkheden er in Heerenveen zijn voor 
tijdelijke opvang van vluchtelingen?  
 

Zie vorig antwoord 
 

 

 

Zo ja, wat is daarvan de uitkomst en is dit gecommuniceerd naar het COA? 

Zie eerder antwoord.  

En we merken op dat wij bij een eventueel nieuw beroep van het COA op ons als gemeente voor 

crisisnoodopvang (net als in 2015) de situatie uiteraard opnieuw gaan bekijken. 
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Zo nee, is het college bereid om dit wel te doen?  

 

 

[Klik voor antwoord] 

 
 

 

 

 


